
Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

Dato: 7/2/2023 kl. 16.30-18.30 

Deltagere: Torben, Claus, Jesper, Mette, Carina, Cathrine, Tina, Susanne og Lena 

Fraværende: Malthe, Cathrine, Nicolai H, Nicolai G 

Orientering v.  
- Personale, bl.a. om 

 
 
 
 
 
 
 

- Formanden, bl.a. om 
Fra formandsdrøftelse 
 
 
 
 
 
 

- Ledelsen, bl.a. om 
Budget og regnskab 
Kommende skoleårs planlægning 

- Elevtal 
Status på legeplads 

 
Stjerneugen er i gang, og der er god energi på skole. De fleste 
årgange arbejder med trivsel, sprog og grænser. 
Skolefesten forberedes  
 
Skolen får en læsehund, der skal hjælpe udvalgte børn, der skal 
styrke læsemotivationen. 
 
 
Claus spørger til digitale lærermidler og tænker ikke at alt 
digitalt er så nuanceret som man kunne forvente. 
Claus spørger skolens repræsentanter om de kan lave en liste 
over de ønskelige digitale læremidler og hvilke læremidler, der 
bruges. 
 
 
 
Gudrun gennemgik årets regnskab, og skolen kommer ud med 
et overforbrug, der skyldes større pædagogiske indsatser og 
omkostninger i forbindelsen med ombygningen. 
 
På næste møde fremlægges driftsbudgettet. 
 
 
 
Legeplads 
Tegninger til den nye legeplads blev vist. GH holder bestyrelsen 
holdes orienteret. Bestyrelsen drøfter om der kan søges fonde, 
når der kommer nye tegninger. 
 
Elevtal 
Der er indskrevet 30 elever til kommende 0. klasse 
 

Timefordelingsplan og skoledagens 
længde 

- Præsentation af opgaven v. 
Gudrun.  

Drøftelse og godkendelse af 
timefordelingsplan og forkortelse 
af skoledagen 

 

 
Skolebestyrelsen forelægges ledelsens udkast til 
timefordelingsplan for kommende skoleår.  
Timefordelingsplanen tager afsæt i Undervisningsministeriets 
minimumstimetal.  
Skolebestyrelsen forventes også skulle godkende anvendelse af 
§16 d – som er muligheden for at forkorte skoledagen for til 
gengæld af bruge ressourcerne til timer med to voksne i 
klassen. Dette er også et element i timefordelingsplanen.  
 



Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

Bilag: Udkast til timefordelingsplan gennemgået og vedtaget på 
mødet af bestyrelsen 
 
 

Skolefesten 
 

Koordinering og klargøring af skolebestyrelsens café. 
 
(Indtil videre er det planlagt, at bestyrelsens cafe skal være i 
Skolens Kantine. Skolens pedel sætter kaffekander, kopper, 
servietter m.v. klar. Lena har spurgt forældre om at bage kager 
og vi forsøger at finde nogle sodavand, man kan sælge)  
 

Samarbejde med Fynshav 
 

Næste SB møde, d. 14.3. afholdes sammen med bestyrelsen i 
Fynshav Børneunivers.  
Fokus på samarbejdsflader, status på igangværende 
samarbejde. 
 
Bilag: Referat fra fælles møde i 2022 
 

Principper: (Claus) 
 
Bilag: Gældende procedure vedlagt 
 

 
Bestyrelsen laver vagtplan. 
Der sælges kage, sodavand og kaffe 
 
 

Eventuelt og punkter til kommende 
møder 
  

 
- Næste møde d. 14.3 i Fynshav.  

Vi starter hver for sig – og mødes begge bestyrelser 
efterfølgende  
 

       -      Drøftelse af skolens  
             ’Procedure for idræt og bad’  
 
Efter vinterferien udsendes brev til alle forældre om go’tone.  
 
Drøftelse af evt. tiltag  
 
Drøftelse af hvordan vi kommer i nærmere dialog med MIF 
omkring det gode sprog i skole og fritid. 
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